
کـاظمی پـور: مـی تـوانیم سـرمایه
گذاری ویژه ای روی فیتنس چلنج

بانوان داشته باشیم
مریم کاظمی پور ،معاون توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان با
حضور در شهر رامسر، از رقابت های فیتنس چلنج بانوان در رویداد

مستریونیورس دیدن کرد.

کاظمی پور در ادامه با رافائل سانتونخا رئیس فدراسیون جهانی
پرورش اندام و عبدالمهدی نصیرزاده رئیس فدراسیون بدنسازی دیدار و

گفتگو کرد.

معاون توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان در این دیدار با
ابراز خرسندی از برگزاری نخستین دوره مسابقات فیتنس چلنج با حضور
ورزشکاران خارجی و داخلی گفت: امیدواریم با توجه به هماهنگی و
تعامل و پیش آمده بین فدراسیون ایران و جهانی در خصوص پوشش مصوب
بانوان در رشته فیتنس چلنج بتوانیم حمایت ویژه ای از این رشته
داشته باشیم تا در آینده ای نزدیک شاهد اعزام های برون مرزی

بانوان ایرانی نیز باشیم.

رافائل سانتونخا با اشاره به پتانسیل بالای ورزشکاران ایرانی و
علاقه ای مردم ایران به ورزش گفت: فیتنس چلنج به عنوان یک رشته
سالم و یک سبک زندگی توانسته در مدت کوتاه علاقه مندان زیادی را
جذب کند. از اینکه بانوان ایرانی این فرصت را پیدا کردند که در
مسابقات بین المللی شرکت کنند بسیار خوشحالم. امیدوار به زودی

شاهد حضور آنها در مسابقات جهانی باشیم.
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